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P r o t o k ó ł  Nr II/2024 

obrad II sesji Rady Miasta Zambrów odbytej w dniu 21 maja 2024 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta pokój Nr 214 w godzinach:  

12:00 – 13:00. 

W sesji uczestniczyło 21 radnych (lista obecności dołączona do protokołu)  

Obecni: 

1. Leszek Chodkiewicz 

2. Mariusz Ziemowit Dąbrowski 

3. Dorota Gosk 

4. Ryszard Kaźmierczak 

5. Michał Klimowicz 

6. Piotr Kołomyjski 

7. Zbigniew Korzeniowski 

8. Tomasz Józef Kosek 

9. Kamil Kowalczyk 

10. Katarzyna Kulesza 

11. Zbigniew Kulesza 

12. Barbara Danuta Laszuk 

13. Dariusz Janusz Matynka 

14. Wojciech Mianowski 

15. Agnieszka Ogórkowska 

16. Jacek Olszewski 

17. Henryk Rykaczewski 

18. Dariusz Śledziewski 

19. Zbigniew Jan Średnicki 

20. Andrzej Jan Truchel 

21. Cezary Witkowski 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1) Burmistrz Miasta Zambrów     – p. Kazimierz Dąbrowski 

2) Z-ca Burmistrza Miasta Zambrów    – p. Adam Libuda 

3) Skarbnik Miasta Zambrów     – p. Anna Sadowska - Piętak  

4) Sekretarz Miasta Zambrów     – p. Jolanta Gronostajska 

5) Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej             – p. Halina Brulińska 

6) Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  – p. Danuta Łapińska 

7) Kierownik USC       – p. Anna Stefańska 

8) Prezes ZMK Sp. z o.o.              – p. Józef Przeździecki 
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Porządek obrad: 

 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

3. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2024 r.; 

b) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Zambrów; 

c) powołania komisji Rady Miasta Zambrów oraz ustalenia zakresów ich działania; 

d) ustalenia składów osobowych komisji Rady Miasta Zambrów.   

6. Sprawozdanie z realizacji uchwał w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Zambrów oraz uchwalenia wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Zambrów na lata 2023 – 

2027. 

7. Wolne wnioski oraz sprawy różne.   

8. Zamknięcie obrad. 
 

1. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk przedstawił porządek obrad sesji. 

Następnie zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. W związku z brakiem uwag uznał porządek 

sesji za przyjęty. 

 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zapytał, czy są uwagi do 

protokołu obrad poprzedniej sesji. W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie protokół. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 
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Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

 

3. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak odpowiedzi na interpelacje oraz zapytania.  

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji oraz zapytań.  

            

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2024 r.; 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Miasta p. Anna Sadowska - Piętak. Następnie 

omówiła wprowadzone zmiany w budżecie miasta. Dochody budżetu Miasta po zmianach będą 

wynosiły 147.749.645,88 zł, w tym: dochody bieżące - 113.622.252,10 zł oraz dochody 

majątkowe - 34.127.393,78 zł. Wydatki budżetu Miasta po zmianach będą wynosiły  

w wysokości 160.927.516,03 zł, w tym: wydatki bieżące - 113.428.442,53 zł oraz wydatki 

majątkowe - 47.499.073,50 zł. Deficyt budżetu Miasta Zambrów pozostaje bez zmian wynosi 

- 13.177.870,15 zł. 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk 

poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2024 r.;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

(uchwałę nr 3/II/2024 dołączono do protokołu) 

b) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Zambrów; 



Strona | 4  
 

Wprowadzenia do tematu dokonała Sekretarz Miasta Zambrów p. Jolanta Gronostajska. 

Poinformowała, że zgodnie wyborem na stanowisko Burmistrza Miasta Zambrów  

p. Kazimierza Dąbrowskiego należy ustalić wynagrodzenie. Wynagrodzenie wójta, burmistrza 

ustalane jest na podstawie przepisów ustawy o samorządzie gminnym, ustawy  

o pracownikach samorządowych oraz na podstawie rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie 

wynagradzania pracowników samorządowych. Następnie przedstawiła składniki 

wynagrodzenia oraz omówiła proponowane stawki. 

Radna p. Barbara Laszuk zwróciła się z pytaniem do Burmistrza Miasta Zambrowa  

p. Kazimierza Dąbrowskiego czy to prawda, że zamierza powołać kolejnego zastępcę 

burmistrza. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że nie ma zamiaru 

zatrudniać kolejnego zastępcy. 

W związku z brakiem dalszych uwag, Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil 

Kowalczyk poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Zambrów;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

 

(uchwałę nr 4/II/2024 dołączono do protokołu) 

 

c) powołania komisji Rady Miasta Zambrów oraz ustalenia zakresów ich działania; 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk odczytał treść przedłożonej 

uchwały. W zawiązku z brakiem uwag, poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

powołania komisji Rady Miasta Zambrów oraz ustalenia zakresów ich działania;.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

 

(uchwałę nr 5/II/2024 dołączono do protokołu) 

 

d) ustalenia składów osobowych komisji Rady Miasta Zambrów. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk odczytał treść przedłożonej 

uchwały. W zawiązku z brakiem uwag poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia składów osobowych komisji Rady Miasta Zambrów. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

 

(uchwałę nr 6/II/2024 dołączono do protokołu) 

6. Sprawozdanie z realizacji uchwał w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Zambrów oraz uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Zambrów na lata 2023 – 2027. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że w obradach 

uczestniczy Prezes ZMK Sp. z o.o. p. Józef Przeździecki. Sprawozdanie było dostępne  

w aplikacji eSesja, w związku z powyższym zaproponował przejście bezpośrednio do dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zwrócił się z pytaniem  

o wysokość opłat w bieżącym roku. 

Prezes ZMK Sp. z o.o. p. Józef Przeździecki odpowiedział, że stawki te niezmieniane są od 

2019 r. Jednocześnie wskazał, że  od 1.09.2024 planowana jest podwyżka 15%. 



Strona | 6  
 

Radna p. Barbara Laszuk poinformowała, że dodatki mieszkaniowe otrzymuje coraz mniej 

rodzin pomimo ubożenia społeczeństwa. Ponadto zapytała o ilość lokali użytkowych 

dostępnych do wynajmu.  

Prezes ZMK Sp. z o.o. p. Józef Przeździecki odpowiedział, że nie ma wolnych lokali 

użytkowych. Jednocześnie wskazał, że coraz trudniejszy będzie wynajem, ponieważ na rynku 

przybywa lokali użytkowych. 

W związku z brakiem dalszych uwag, Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil 

Kowalczyk uznał sprawozdanie za przyjęte. Następnie zaproponował przejście do kolejnego 

punktu porządku posiedzenia sesji. 

 

(sprawozdanie z dołączono do protokołu) 

7. Wolne wnioski oraz sprawy różne. 

 

Radna p. Barbara Laszuk zwróciła uwagę na czystość w mieście. Poinformowała, że na ul. 

Bema wysypywały się śmieci ze śmietników. Ponadto Radna wskazała, że późno są 

wykonywane nasadzenia kwiatów na rondach. Radna zaproponowała, aby ronda były 

zagospodarowane niskimi krzewami, które nie wymagają takich nakładów pielęgnacyjnych.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że ul. Bema jest ulicą 

przeznaczoną do remontu. Wskazał, że zwróci uwagę wykonawcy inwestycji. Poinformował, 

że planowane jest całkowite zamknięcie tej ulicy z uwagi na konieczność przebudowy 

wodociągów. Powiedział, że będą ogromne utrudnienia, jednocześnie zwrócił się z prośbą do 

mieszkańców o wyrozumiałość. Odnośnie nasadzeń na rondach wyjaśnił, że zamówione 

sadzonki nie były gotowe do posadzenia, a późniejsze nasadzenia dłużej będą zdobiły ronda. 

Powiedział, że nowo pobudowane ronda będą miały stałe nasadzenia. 

Radny p. Ryszard Kaźmierczak zapytał, czy remont przejścia pod mostem na ulicy Ostrowskiej 

wykonywany jest w ramach gwarancji. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że remont wykonywany 

jest w ramach gwarancji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Średnicki poinformował, otrzymał 

niekompletny sprzęt do prac w Radzie Miasta Zambrów, ponieważ brakuje ładowarki do 

tableta. Ponadto zwrócił się z pytaniem o wysokości opłat za wodę i ścieki oraz o termin 

obowiązywania taryfy. Radny podkreślił, że podwyżki są jednymi z najwyższych  

w województwie podlaskim.   

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że powyższe pytania 

należy kierować do Prezesa ZCiW Sp. z o.o. p. Andrzeja Suwalskiego. Zaproponował, aby na 

kolejne posiedzenie Rady Miasta Zambrów bądź komisji został zaproszony Prezes ZCiW  

Sp. z o.o. Burmistrz wskazał, że obecne stawki są wynikiem decyzji poprzednich władz. 

Znaczący wzrost spowodowany jest opóźnieniem podwyżek wcześniej zaproponowanych 
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przez poprzedniego Prezesa ZCiW Sp. z o.o. p. Waldemara Gawkowskiego, który wystąpił  

z wnioskiem o zwiększenie taryfy. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że ładowarki są 

przygotowane do odbioru w Biurze Rady.  

Radna p. Barbara Laszuk zwróciła się z pytaniem, na jakim etapie są prace nad planem 

ogólnym. Ponadto Radna zapytała, czy ustawa przewiduje szerokie konsultacje społeczne  

z mieszkańcami.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że zostanie ogłoszony 

przetarg na opracowanie planu ogólnego. Ponadto osoby zainteresowane będą miały możliwość 

wzięcia udziału w konsultacjach społecznych. 

Radny p. Jacek Olszewski zwrócił się z pytaniem, czy będą likwidowane ogrody działkowe. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że nie ma planów 

likwidacji ogrodów działkowych. Wskazał, że przebieg obwodnicy Zambrowa, może mieć 

wpływ na część ogrodów. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zapytał o wyniki przetargu na 

zagospodarowanie lokalu na terenach zielonych.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że do przetargu przystąpiły 

dwie firmy. W drodze licytacji wygrała firma, która zaproponowała stawkę 5.050,00 zł. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk przedstawił harmonogram prac 

Rady Miasta Zambrów w czerwcu br. Ponadto przypomniał o obowiązku złożenia pierwszego 

oświadczenia radnego do 7 czerwca 2024 r. 

8. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk podziękował wszystkim za przybycie i udział  

w obradach, następnie zamknął II sesję Rady Miasta Zambrów. 

Na tym obrady II sesji zostały zakończone. 

Przewodniczący  

Rady Miasta Zambrów 

Kamil Kowalczyk 

Przygotował(a): Karolina Kulesza 

 

Nagranie z sesji stanowi załącznik do protokołu. 


